
اخبارخبر كوتاه
پاسخ به این سئوال مهم درباره یحیی

گل محمدی هنوز بهترین گزینه )داخلی( است

من و اسکوچیچ خوب همدیگر را می شناسیم

اولین مصاحبه، سکوت ستاره استقلال شکست

جذب  باشگاه  را  نظرش  مورد  بازیکنان  اگر 
کند و مهمتر از همه در طول فصل آتی مدیریت، 
مددرسان تیم باشد، هیچ گزینه داخلی و خارجی 

در دسترس، به خوبی گلمحمدی وجود ندارد.
نوشتن از آینده پرسپولیس مثل قدم زدن در 
از  حمایت  خواهد  می  شهامت  است.  مین  میدان 
کادری که چوب خط اشتباهش پر شده است. اما 
با یک نگاه به آینه عقب تاریخ می شود فهمید در 
امتحان  خوب  گزینه  یک  ماندن  وضعیتی،  چنین 
پس داده داخلی چه مزایایی دارد و شرط موفقیتش 
را یک  از همه چه ریسک هایی  و مهمتر  چیست 

مدیر باید به جان بخرد.
دربی  در  شکست  از  بعد  قبل،  فصل  استقلال 
داشت.  پرسپولیس  امروز  مشابه  وضعیتی  برگشت 
بیش  و  کم  تیم  این  هواداران  و  بسیار شد  اختلاف 
گفتند مجیدی چاره تیم ما نیست. اما 8 سال دوری 
آنها از جام، تغییرات متوالی و از این پله به آن پله 
پریدن و از این ستون به آن ستون جهیدن، همه آبی 
ها را خسته کرده بود. مربی خوب خارجی آمد مثل 
شفر و استرا. مربی موفق ایرانی آمد همسان منصوریان 
و فکری .اما انتها همه شبیه هم بودند. حتی فرهاد 
مجیدی هم در این چرخه چندباری از نصفه راه آمد 
و بعدش رفت. حتی بعد حذف برابر الهلال هم کسی 
سراغ تغییر کادرفنی نرفت. اما تردید نکنید اگر همان 
کادرمدیریتی سابق بر مسند کار می ماند و خبری از 
بودجه خوبی که آجورلو با خودش آورد نبود، مجیدی 
را طی می کرد. چون دستانش  همان مسیر سابق 
بسته بود. ماندن مجیدی به تنهایی کفاف کار را نمی 
کرد. فرهاد بدون هیچ سابقه ای در سرمربی گری، در 
گام نخست سراغ یک مربی کارکشته ایتالیایی رفت 
که بدون شک، اصول و ایده بخش اعظمی از فوتبال 

تدافعی آبی ها در لیگ 21 ام وامدار افکار پین بود.
سرمربی  یک  نیست.  کافی  طرح  و  ایده  اما 
بود که  ایرانی هم لازم  از جنس  با شهامت  جوان 
مصطفی  این  دو  این  سوای  بنشیند.  کار  راس  در 
رسمی  و  منتشر شده  اسناد  طبق  که  بود  آجورلو 
هزینه  تومان  میلیارد  از160  بیش  کدال  سایت 
و  شیخ  قائدی،  دادن  دست  از  با  کرد.  خالص 
بازیکنانی مثل اسماعیلی و ریگی خیلی تصور می 
کردند دست استقلال در آن 50 متر جلو خالی می 
از  پس  حتی  کرد.  خرید  خوب  استقلال  اما  شود. 
جدایی دو سربازش، نگذاشت کار به اما و اگر بکشد 
و بلافاصله یک مدافع برزیلی گران قیمت آن هم 

برای مدت تنها چند ماه جذب شد.
اینها چیزهایی بود که یحیی در لیگ بیست و 
یکم آنها را کنار خود نداشت و بعد از از دست دادن 
سه بازیکن شاخص در سه منطقه، خریدهایی تنها 
آنهایی  به  حتی  یحیی  شد.  انجام  هیجان  روی  از 
از  نداشت.  اعتمادی  مطلقا  بود  آورده  خودش  که 
تاجیک عجیب  آن 2  تا  گرفته  ابراهیمی  و  اسدی 
و غریب. گل محمدی از میانه لیگ 19 ام آمد. کار 
نیمه کاره کالدرون را با جام تمام کرد. تیمش را در 
لیگ بیستم شخصا بست و با وجود از دست دادن 
چند ستاره مثل علیپور، بیرو، شجاع و بشار درآن 
با مجموعه تحت  لیگ هم تیمش را قهرمان کرد. 
هدایتش نائب قهرمان آسیا هم شد. پس هیچکس 
نمی تواند بگوید یحیی کارش را بلد نیست. نه آن 
قهرمانی  دو  آن  نه  بود  اتفاقی  آسیا  قهرمانی  نائب 

متوالی در لیگ برتر.
اما سوال اساسی این است که چرا در لیگ 

بیست و یکم ورق برگشت؟
که  تیمی  استقلال.  است؛  کلمه  یک  پاسخ 
بهتر و عالی کار کرد و احتمالا بهترین نتیجه همه 
امتیاز  و  آمار  حیث  از  لیگ  در  را  تاریخش  ادوار 
خواهد گرفت. نمی شود یک تیم ستاره های ملی 
پوشش را طی 2 فصل متوالی یک به یک از دست 
انتظار داشت که خریدهای بعدی عینا به  بدهد و 
اگر  و  نیست  شدنی  کار  این  باشند.  خوبی  همان 
پرسپولیس به هر دلیلی قهرمان این لیگ می شد 
اما استقلال  تنها به واسطه ضعف رقبا بود و بس. 

واسطه  به  یحیی  شد.  هم  قهرمان  و  نبود  ضعیف 
اشتباهات غلط نیمکت تیمش را از داشتن بازیکنان 
ممتاز ذخیره تهی کرد. یک تیم ثابت خوب داشت 
و  محروم  آن  در  بازیکنی  دلیلی  هر  به  اگر  که 
جانشین  هرگز  کرد،  می  افت  یا  شد  می  مصدوم 
یک  کیست؟  مقصر  نداشت.  وجود  برایش  خوبی 
بودجه  نتوانست  برخلاف رقیب  باشگاه که  قسمت 
لازم را با وجود پرونده های متعدد خارجی فراهم 
سازد، سوی دیگر یحیی که خریدهای اشتباهی را 

انجام داد. 
این نوشته به هیچ وجه قصد تطهیر گلمحمدی 
بالای  رقم  رفته  هم  روی  آنها  ندارد.  را  کادرش  و 
به  باید  طبیعتا  و  کردند  دریافت  را  میلیاردی   29
اشتباهات  یحیی  باشند.  پاسخگو  اندازه  همان 
فراوانی را در طول لیگ مرتکب شد. در یک کلمه 
رویه  کنیم،  اشاره  آن  بزرگترین  به  بخواهیم   اگر 
اشتباهش در مواجه با معضلات بود. برانکو در یک 
جمله موفقیتش را در فضای پرالتهاب پرسپولیس 
و حواشی بی پایانش یک چیز می دانست؛ باید در 
این تیم مربی “آتشنشان” باشد. اما یحیی درست 
برانکو در حساس ترین برهه های فصل  بر خلاف 
به بهانه های مختلف مالی و لجستیکی عینا حکم 
ناله  “آتشفشان “را بازی کرد. غرو لندهای زیادی. 
های تکراری و بدترازهمه استعفاهای نمادین. خب 

باد کاشتی حالا توفان درو کن. 
هوادار پرسپولیس پنج سال متوالی فقط جام 
از  با هوادار فصل قبل استقلال  او  دید و موفقیت. 

لحاظ آزمون و خطا متفاوت است. آبی ها از تغییرات 
تکراری خسته شده بودند اما هواداران پرسپولیس 

اینک تشنه شنیدن استعفای یحیی هستند. 
است  )ممکن  است  این  من  شخصی  نظر 
بازیکنان  اگر  بماند،  یحیی  اگر  که  باشد(  اشتباه 
مورد نظرش را  باشگاه جذب کند و مهمتر از همه 
باشد،  تیم  مددرسان  مدیریت  آتی  فصل  طول  در 
هیچ گزینه داخلی و خارجی در دسترس، به خوبی 
گلمحمدی وجود ندارد. این حرف را به واسطه همه 
سال های بی جامی و خاکستری دهه هشتاد و اوائل 
90 خورشیدی می زنم. امروز پرسپولیس کپی تک 
تک روزهای دهه هشتادش است؛ پیشکسوتانی که 
که  هواداری  برو.  امروز  همین  دهند  می  پیشنهاد 
تنها با اخراج کادر فنی عطشش برطرف می شود. 
اما خب بعدش چه. رفتن یک بعد ماجراست. قرار 
آرام و بی  نقد و فضای  او پول  بیاید؟  برانکو  است 
کردید  تصور  یا  کند؟  رها  باید  چرا  را  عمان  خطر 
برای  اول  در همان سال  تجربه  بی  کیای  مهدوی 

شما جام می آورد؟ 
حالا یک بعد دیگر قصه هم هست. یحیی اگر 
بماند و این تیم توان تقویت واقعی را نداشته باشد 
روشن  برایم  روز  عین  هم  سوال  این  پاسخ  چه؟ 
آتی  لیگ  هشتم  و  هفتم   هفته   تا  نهایت  است. 
دوام می آورد و سپس با شعارهای تند در ورزشگاه 

مجبور به استعفا می شود. 
از این روقبل از انتخاب کادرفنی باید مشکل 
بزرگ پرسپولیس را در اتاق مدیریت این تیم حل 
کرد. پول باید به اندازه کافی باشد تا خرید خوب 

خارجی کرد آن هم نه از جنس تاجیک و ازبک. 
آنها  نیست.  کادرفنی  قرمزها  امروز  مشکل 
به  مهره  اگر  دادند  نشان  متوالی  دوجام  با  پیشتر 
اندازه مکفی داشته باشند، کارشان را بلدند. ضمنا 
این به آن معنا نیست که اگر یحیی برود هیچ مربی 
ای قادر به قهرمان کردن این تیم نیست. فقط بحث 
زمان مطرح است و داشتن ابزار کافی و همچنین 

صبر هوادار.
در بهترین حالت شاید تنها 30 درصد هواداران 
موافق حفظ این کادر فنی باشند. در چنین وضعیتی 
حمایت دل شیر می خواهد و بودجه مناسب. پس 
بهتر است درویش قبل از هر انتخابی همه ابعاد را 
در نظر بگیرد. حفظ یحیی بدون متحول کردن ارنج 
تیم و جانشین شدن بازیکنان تراز اول هیچ سودی 

برای طرفین نخواهد داشت. 

مدافع چپ پای استقلال امیدوار است یکی از بازیکنان اعزامی 
به جام جهانی قطر باشد.

راهی  پرتغال  لیگ  از  یکم  و  بیست  لیگ  در  سلمانی  جعفر 
استقلال شد و توانست عملکرد خوبی برای آبی ها داشته باشد. مدافع 
جنوبی استقلال به واسطه درخشش در ترکیب استقلال در مقطعی به 
تیم ملی نیز رسید و حالا بابت قهرمانی با آبی پوشان خوشحال است.
سلمانی زیاد اهل فضای مجازی و حضور در رسانه ها نیست. او 
در طول فصل جاری حتی یکبار هم گفت و گویی با رسانه ها نداشت 
و تمرکز خود را روی فوتبال گذاشته بود. این مدافع چپ پا که سابقه 
بازی در اروپا را نیز دارد، حالا شایعاتی درباره جدایی اش از جمع آبی 
پوشان وجود دارد اما او همه چیز را به آخر فصل موکول کرده است.

مختلف  مسائل  درباره  ما  خبرنگار  با  گویی  و  گفت  در  سلمانی 
صحبت کرده که مشروح آن را در ادامه می خوانید:

**اول از همه اینکه چرا در رسانه و فضای مجازی کمرنگ 
هستی؟ دلیل خاصی دارد؟

من بیشتر سعی می کنم روی تمرینات و بازی ها تمرکز داشته 
باشم، برای همین سعی می کنم  از رسانه ها دور باشم. تمام سعی و 
تلاشم این است که ازوحواشی زیادی که حول فوتبال ما می چرخد، 
مسابقات  و  تمرینات  روی  من  انرژی  و  توجه  بیشتر  و  کنم  دوری 
است . من احترام خاصی برای اهالی رسانه قائل هستم. اهالی فوتبال 
در تمامی زمینه ها به هواداران و اهالی رسانه مدیون هستند، آن ها 
زحمتکشان فوتبال و ورزش هستند اما بنده با احترام فراوانی که به 
این قشر زحمکتش دارم، بیشتر  تمرکزم روی تمرینات و مسابقات 
است. یک خسته نباشید جانانه هم به اصحاب رسانه کشور می گویم 

که در سرما و گرما برای پوشش خبری بازی ها زحمت می کشند .
از  گفت  شود  می  کنید؛  صحبت  فولاد  با  بازی  **درباره 

نظر حساسیت مثل یک بازی دربی برای شما اهمیت داشت؟
همیشه بازی با فولاد آن هم در اهواز سخت و دشوار است، زیرا 
استقلال  هم  ما  اما  پرتلاشند،  و  سخت  جان  نکونام  آقای  های  تیم 
به یک قدمی  بازی  این  امتیاز  با کسب سه  هستیم و می خواستیم 
عنوان قهرمانی برسیم. بنابراین به حساسیت و اهمیت این بازی کاملا 
واقف بودیم و می دانستیم از این بازی چه می خواهیم. به امید خدا 
و همت کادر فنی و بچه ها و دعای خیر هواداران با دست پر از زمین 
خارج شدیم. این بازی هم مثل چند بازی قبلی حکم یک فینال را 
برای ما داشت. بله اهمیت این بازی کمتر از دربی نبود، هرچند دربی 

اهمیت و حساسیت خودش را دارد، هیچ دیداری، دربی نمی شود.
**قبل از این بازی به فکر قهرمانی بودید یا اینکه فقط 

روی نتیجه بازی با فولاد تمرکز داشتید؟
بله، همه ما هم قسم شده بودیم که بازی مقابل تیم باکیفیت فولاد 
که درآسیا با شایستگی صعود کرده بود، ببریم تا بتوانیم مزد زحمات زیاد 
مدیریت، کادرفنی و بچه ها و هواداران را بگیریم، برای همین باتمام وجود 
و توان وارد بازی شدیم و فقط سه امتیاز بازی را می خواستیم. با تلاش 
تمام عوامل تیم به این مهم دست یافتیم تا توانستیم سه بازی مانده به 

پایان فصل، با قهرمانی دل هواداران خود را شاد و  مسرور کنیم.
چه  استقلال  با  برتر  لیگ  در  قهرمانی  تجربه  **اولین 

احساسی دارد؟

وسیله  به  استقلال  افتخار  پر  باشگاه  در  حضورم  اولین  از  من 
و  روز  تیم هر  باتجربه  بازیکنان  و  آجورلو  آقای  فرهاد،  آقا  هواداران، 
هر لحظه به من و بقیه بازیکنان تلقین کردند که امسال باید قهرمان 
شویم، من خیلی از این بابت خوشحالم و  این احساس وصف ناپذیر 
است. واقعا قرار گرفتن درچنین شرایطی زیبا و ماندگار و آرزوی هر 
بازیکنی است. هیچ چیزی دراین شرایط سخت نمی تواند این اندازه 
پیام آور شادی باشد، زیرا هواداران  ما به این قهرمانی به شدت نیاز 
داشتند، شادی ما فقط به خاطر شادکردن دل هوادارانی است که با 
شادی آنها ما هم انرژی مضاعفی می گیریم و خستگی یک فصل از 

تنمان می رود.
قهرمانی  عنوان  برای کسب  اخیر  فصول  در  **هواداران 

انتظار زیادی کشیدند؛ چه صحبتی با آنها دارید؟
و  مدیون  همیشه  ما  و   هستند  باشگاه  اصلی  سرمایه  هواداران 
وامدار آنها هستیم. ما همیشه در بازی ها حضور آنها را درکنار خود 
از سخت ترین شرایط هم  آنها  احساس می کردیم و فقط به عشق 
عبور می کردیم. همواره انرژی مثبت برای ادامه مسیر را از آنها می 
گرفتیم. هرچه داریم از آنها داریم و  امیدوارم آن ها را خوشحال کرده 

باشیم.
استقلال  در  اولین فصل حضور  در  **از عملکرد خودت 

رضایت داری؟
برای  سرخابی  های  تیم  در  کردن  بازی  دانید  می  بهتر  شما 
بازیکنان تازه وارد، به ویژه شهرستانی همیشه سخت و دشوار است. 
با  را  تا خود  کنید  تحمل  را  روانی  فشار سنگینی  و  بار  بتوانید  باید 
شرایط بازی دراین تیم ها تطبیق دهید، زیرا همیشه رسانه ها و مردم 
شما را شدیدا زیرنظر دارند. به لطف خدا و  دعای خیر مردم و  حمایت 
آقای مجیدی و همکارانشان و هواداران عزیز، فکر کنم توانسته باشم 
محبت آنها را جبران کرده باشم. به شخصه برای سال اول از عملکردم 

راضی هستم.
**همکاری با فرهاد مجیدی و کادرفنی او چطور بود؟

العاده است. او همیشه با بچه ها  همکاری با آقای مجیدی فوق 
رابطه برادرانه و دوستانه ای دارد و برای هر بازی برنامه خاصی دارد. 
او واقعا عاشق تیم و  بازیکنان و هواداران است و شبانه روز کار می کند 
و تلاش می کند تا دل میلیون ها هوادار را شاد کند چون هواداران به 
عشق این تیم زندگی می کنند. باعث افتخارم بود که زیر نظر ایشان 

کار کردم و چیزهای فراوانی نیز از ایشان یاد گرفتم.
**در طول فصل حواشی زیادی پیرامون استقلال شکل 
که  ای  لحظه  ترین  سخت  بازیکن  یک  عنوان  به  گرفت؛  می 

تجربه کردی برای کدام مقطع بود؟
استقلال  چون  پرطرفداری  های  تیم  برای  که  است  طبیعی 
درایت  با  اما  بیاید  پیش  ای  ناخواسته  حواشی  گاها  فصل  درطول 
مدیریت باشگاه و شخص سردار آجورلو و کادر فنی توانستیم بر آنها 
ترین  کنیم. سخت  را طی  درست  مسیر  و  کنیم  غلبه  بالا  تمرکز  با 
لحظات انتخاب برای تیم ملی بود که متاسفانه به علت مبتلا شدن به 
بیماری کرونا نتوانستم تیم ملی را همراهی کنم و جدا شدن یزدانی و 

مرادمند نیز شرایط سختی را برای ما رقم زد.
**یکی از اتفاقات عجیب این فصل حذف استقلال از آسیا 

بود؛ به عنوان یک بازیکن این اتفاق را چطور ارزیابی می کنی؟
حذف شدن از حضور در لیگ قهرمانان آسیا حقیقتا ضربه بزرگی 
ترین  درمعتبر  که  است  بازیکنی  هر  آرزوی  زیرا  بود،  ما  همه  برای 
ندانم کاری مسئولان  و  اما کم کاری  بازی کند  آسیا  قاره  تورنمنت 
حذف  ها  رقابت  دراین  ازحضور  سرخابی  تیم  دو  شد  باعث  مربوطه 
شوند تا زحمات یک سال آن ها از بین برود. امیدوارم مسولان از آن 

درس عبرتی گرفته باشند.
**در سال منتهی به جام جهانی چقدر امیدوار هستی که در 

لیست دراگان اسکوچیچ برای سفر به قطر حضور داشته باشی؟
تمام تلاش و انرژی خود را  بکار می گیرم تا مجددا نظر اسکوچیچ 
را جلب کنم، زیرا من درتیم صنعت نفت آبادان زیر نظر او کار و رشد 
پیدا کردم. هم او از من شناخت خوبی دارد و هم من با تفکرات او 
آشنایی دارم. امیدوارم با تلاش بیشتر مجددا به تیم ملی برگردم تا 
برای فوتبال کشور افتخارآفرینی کنم. این آرزوی هر بازیکنی است که 

درجام جهانی با پیراهن مقدس تیم ملی کشورش بازی کند.
**به عنوان یک ملی پوش گروه ایران در مسابقات جام 

جهانی را چطور ارزیابی می کنی؟
در جام جهانی گروه آسانی وجود ندارد، زیرا تمامی تیم هایی که 
به معتبرترین تورنمنت فوتبال جهان راه یافته اند، قدرتمند و قوی و 
باکیفیت هستند. بنابراین گروه آسانی اصلا وجود ندارد. گروه ما هم 
برخلاف تصور برخی آسان نیست و گروه سختی است اما تمام تلاش 
کادرفنی و بازیکنان این است که بتوانیم از حقانیت فوتبال ایران در 
جامی که تمامی مردم جهان چشم به آن دارند، دفاع کنیم. ما هم 
تمام سعی و تلاشمان برای صعود از مرحله گروهی به مرحله بعدی 
است تا تاریخ سازی کرده باشیم. اما نباید از حالا بار روانی مضاعفی 
برکادر فنی و بازیکنان وارد شود که باید از گروهمان صعود کنیم، زیرا 
توقعات و انتظارات را بالا می برد و اثرات مخربی بر روحیه تیم می 

گذارد اما ما ناامید نیستیم.
در  دارد  امکان  داری؟  ای  برنامه  چه  آینده  فصل  برای 

صورت دریافت پیشنهاد خارجی استقلال را ترک کنی؟
فعلا با باشگاه استقلال قرارداد دارم و تمام فکر و ذکرم سپری 
دیدن  و  قهرمانی  عنوان  از  بردن  لذت  و  است  اخیر  بازی   3 کردن 
این  و  است  جهان  و   کشور  سراسر  در  دل  آبی  هواداران  خوشخالی 
بسیار دلچسب و لذتبخش است. هر چه خدا بخواهد همان می شود و 

امیدوارم هرچه اتفاق خوب باشد، همان رقم بخورد.

رضایی: گل گهر از فرصت هایش 
استفاده کرد ما نه

معتقد  رفسنجان  مس  فوتبال  تیم  هافبک 
کرمان  دربی  در  سوزی  فرصت  با  تیمش  است 

بازنده شده است.
مس  فوتبال  تیم  هافبک  رضایی  مهرداد 
رفسنجان درباره شکست 2 بر 1 در دربی کرمان 
مقابل گل گهر سیرجان بیان کرد: باید بگویم در 
حقمان کم لطفی شد و تیم ما همانطور که آقای 
تساوی   داشت  که  حقی  حداقل  گفتند  ربیعی 
به درستی  ایشان  بود.  مقابل گل گهر سیرجان 
اعتراض کردند و همه ما نتیجه ای را دیدیم که 
برد  شایسته  که  درحالی  نداشتیم.  را  انتظارش 

بودیم. 
انتقاد  با  ادامه  در  رفسنجان  مس  هافبک 
کمال  با  کرد:  اضافه  مسابقه  داوران  عملکرد  از 
بگویم  باید  داوران  قضاوت  و  داوری  به  احترام 
تصمیم  بهتر  از صحنه ها می توانستند  در خیلی 
گل  بازیکنان  که  صحنه  چند  در  حتی  بگیرند. 
زدند  ما  بازیکنان  پای  روی  بدی  تکل های  گهر 
این  حال  هر  به  اما  شوند  اخراج  می توانستند 

موضوع رقم نخورد.
این  طول  در  ما  بازی  داد:  ادامه  رضایی 
همه  که  داشت  بالایی  و  خوب  کیفیت  مسابقه 
تمجید  هم  سرمربی شان  و  گهر  گل  بازیکنان 
متاسفانه  چون  بودیم،  بدشانس  کمی  کردند. 
موقعیت های  و  نشد  تبدیل  گل  به  توپ هایمان 
دست  از  آنها  گلر  درخشش  با  را  خوبی  خیلی 
از این موضوع استفاده  دادیم. تیم گل گهر هم 
کمال  موقعیت هایش  از  ما  عکس  بر  و  کرد 
استفاده را برد و در آخر با پیروزی امتیاز بازی را 

از آن خود کرد.
و  باد  وزش  درباره  رفسنجان  مس  بازیکن 
وزش  همیشه  کرمان  کرد:  عنوان  جوی  شرایط 
باد زیاد است و این مسئله طبیعی است اما برای 
به  باد  اول  نیمه  بود.  هر دو تیم شرایط یکسان 
نفع ما بود که استفاده نکردیم، نیمه دوم به نفع 

حریف بود و توانست استفاده کند.
او درباره رتبه ششم و اختلاف فاصله تیمش 
با دیگر تیم های صدر جدول بیان کرد: همانطور 
که می دانید فاصله مان با تیم های پنجم و چهارم 
خیلی کم است، اما تمام تلاش مان را می کنیم تا 
به این مهم دست پیدا کنیم. بازی های حساس و 
غیر قابل پیش بینی مقابل نفت آبادان، استقلال 
و پیکان داریم اما سعی می کنیم حداکثر امتیاز 
را بگیریم. امیدوارم بتوانیم بهترین نتایج را کسب 
کنیم. او درباره بازی بعدی تیمش مقابل صنعت 
منسجم،  تیم  یک  نفت  صنعت  تیم  افزود:  نفت 
پتانسیل  داده  نشان  که  است  قوی  و  باکیفیت 
بازی  یک  قطعا  دارد.  نتیجه  برای کسب  بالایی 
را  شیرین  و  تماشایی  حال  عین  در  و  حساس 
خیلی  بود.  خواهیم  شاهد  بعدی  هفته  در 
بازی  آن  برای  هم  آنها  تماشاگران  دارم  دوست 
حضور  چراکه  کنند  پیدا  حضور  استادیوم  در 
دو  را  رقابت  یک  زیبایی  هواداران  و  تماشاگران 

چندان می کند.
صحبت  پایان  در  رفسنجان  مس  هافبک 
افزود: یک فصل  تیمش  درباره عملکرد   هایش 
خوب، پر از تجربه و پر از بالا و پایینی بود که 
با  و  حضورش  سال  دومین  در  مس  خداراشکر 
و  ربیعی  آقای  چون  شایسته ای  سرمربی  وجود 
کادر فنی و بازیکنان خوب و خوش تکنیک نتایج 
خوبی را رقم زد. خب از طرفی ما به راحتی و با 
کم شانسی جام حذفی را با بدشانسی های زیادی 
از دست دادیم، ولی از لحاظ فوتبالی و فنی فصل 

خوبی برای تیم بوده است.

با رد خبر درخواست غرامت یحیی؛
باشگاه پرسپولیس جذب مربی خارجی 

را تکذیب کرد
باشگاه پرسپولیس تاکید کرد که جذب مربی 
خارجی صحت ندارد. این باشگاه درخواست غرامت 

یحیی گل محمدی را هم تکذیب کرد.
وجود  به  شایعات  درباره  پرسپولیس  باشگاه 
آمده درباره آینده این تیم بیانیه ای را صادر کرد 

که به شرح زیر است:
جریحه دار  پرسپولیس  هواداران  »احساسات 
متاسف  و  ناراحت  موضوع  این  بابت  است.  شده 
در  تصمیم ها،  بهترین  که  است  ما  بر  و  هستیم 
این  در  متأسفانه  شود.  گرفته  زمان ها  بهترین 
شرایط، احساسات جریحه دار شده هواداران محل 
تاخت و تاز شایعه پراکنی ها و حاشیه سازی ها قرار 
گرفته است و این باور وجود دارد که شاید هدف از 
آن ایجاد به وجود آوردن شرایطی است که بازگشت 
و برخاستن پرسپولیس را با ایجاد فضایی پرتنش و 

بستری متزلزل برای چند سال به تعویق بیندازد.
ناراحتی  ابراز  اعتراض و  در پرسپولیس نقد، 
هواداران را روی دیدگان خود می گذاریم اما در این 
میان بعد از بازی با سپاهان، اخبار دروغین، شایعات 
و حواشی منفی بسیاری درباره شرایط حال حاضر 
و آینده باشگاه، تیم و کادر فنی به راه افتاده است. 

متأسفانه شایعات یکی، دو تا هم نیستند.
بر  قرار  است؛  شده  مطرح  نمونه  عنوان  به 
حضور مربی خارجی است یا اینکه عنوان کرده اند 
یحیی گل محمدی برای استعفا، غرامت طلب کرده 
است. این ها به هیچ وجه صحت ندارند. در جلسه 
روز یک شنبه وی با مدیرعامل باشگاه نیز چنین 
آقای  جلسه  آن  در  نشد.  مطرح  صحبت هایی 
از سرمربی را اعلام کرد  باشگاه  درویش، حمایت 
و همکاری چون گذشته ادامه دارد. طرح مواردی 
چون استعفا و غرامت، به قطعیت تکذیب می شود.

در  یافته  انتشار  شایعات  جمله  از  همچنین 
اعمال جریمه 10 درصدی  به  باید  اخیر  روزهای 
برای تیم اشاره کرد که به هیچ وجه صحت ندارد 
و در این باره صحبتی نشده است. پرسپولیس سه 
بازی دیگر در پیش دارد که نتایج آن، حائز اهمیت 
وارد  تیم  و  باشگاه  که  است  طبیعی  بود.  خواهد 
چنین فضاهایی نمی شوند. از رسانه های محترم و 
هواداران عزیز هم درخواست می کنیم در این زمان 
کم تا پایان فصل، اسیر حاشیه سازی ها نشوند تا 
باشگاه  نشود.  زده  دامن  نادرست  اخبار  انتشار  به 
برای  اقدام و حالت  بهترین  به دنبال  پرسپولیس 
مجموعه است و برای بهترین اتفاقات و تصمیم ها 

تمام تلاش خود را به کار خواهد بست.«

 تیم ملی در خرداد ماه 2 بازی 
انجام می دهد

تیم ملی در اردوی خرداد ماه تنها دو بازی 
در  بازی  دو  هر  که  داد  خواهد  انجام  دوستانه 
کانادا و یکی در برابر تیم میزبان برگزار می شود.
از آنجایی که تیم های صعود کرده به جام 
آماده  برای  مهر  و  خرداد  تنها   2022 جهانی 
سازی و هماهنگی فرصت دارند در تلاش هستند 
در روزهای فیفا در این دو ماه بازی های دوستانه 
متعددی برگزار کنند؛ بر همین اساس برخی تیم 
ها در اردوی خرداد ماه 3 بازی و برخی تیم ها 
هم 4 بازی را برنامه ریزی کرده اند اما به طور 
حتم تیم ملی تنها دو بازی دوستانه را در اردوی 
اکنون  تا  گذاشت.  خواهد  سر  پشت  ماه  خرداد 
آن چیزی که به صورت رسمی اعلام شده دیدار 
 15 روز  در  ونکوور  شهر  در  کانادا  ملی  تیم  با 

خرداد است.
حمید استیلی، مدیر تیم ملی در مورد بازی 
دوم تیم ملی گفته است:» به دنبال انجام دومین 
بازی  هستیم و مذاکره را ادامه می دهیم. حریف 
بعدی مان نیز از آمریکا شمالی خواهد بود و در 
می گوید  بین المللی  عرف  هستیم.  مذاکره  حال 
که تا پیش از قرارداد نباید اسمی آورد و انشاالله 
نام حریف بعدی را خواهیم  از نهایی شدن  بعد 

آورد.«
پیش از این گفته شده بود تیم ملی بعد از 
بازگشت از کانادا در دوحه توقف خواهد کرد تا 
اما به  انجام دهد  بازی دوستانه خود را  سومین 
توجه به طولانی بودن سفر به آمریکا و همینطور 
ماه  خرداد  اردوی  در  ملی  تیم  مذاکرات  نتایج 
تنها دو بازی دوستانه انجام خواهد داد. احسان 
اصولی، سخنگوی فدراسیون فوتبال هم این خبر 
پیگیری  که  چیزی  ما  گفت:»  و  کرد  تایید  را 
می کنیم این است که دو بازی را بتوانیم نهایی 

کنیم که البته یکی از آنها قطعی شد.«

ردپای یک ایرانی در محرومیت الزوراء!
الزوراء عراق به دلیل طلب خود به  باشگاه 
پیمانکار ایرانی سازنده ورزشگاهش حق استفاده 

از این مجموعه را ندارد.
فدراسیون  اهالی  تلویزیونی  برنامه  یک  در 
الموسوی،  طالب  و  شدند  حاضر  عراق  فوتبال 
است  بسته  الزوراء  ورزشگاه  چرا  اینکه  مورد  در 
توضیح داد: این اتفاق فقط یک دلیل دارد آن هم 
پیمانکار ایرانی است  که این ورزشگاه را ساخته 
و دنبال حق و حقوق مالی اش است. او پول خود 
را دریافت نکرده و اجازه استفاده از ورزشگاه را 

نداده است!
طالب الموسوی، مدیرکل امور وزارت ورزش 
و جوانان عراق اضافه کرد: این ورزشگاه افتتاح و 
بازی در آن انجام شد اما چون از نظر مالی تسویه 

نشده اجازه بازی در این ورزشگاه را نمی دهند.
الزورا  باشگاه  نفری   1۷000 ورزشگاه 
متد  جدیدترین  با  عراق  کشور  بغداد  شهر  در 
هیبریدی  چمن  و  است  شده  ساخته  دنیا  روز 
در  ایرانی  شرکت  یک  نمایندگی  به  ایتالیایی 
استادیوم  این  در  است.  اجرا شده  ورزشگاه  این 
و  مشاوره، طراحی  با  نیز   toro آبیاری  سیستم 
نظارت این شرکت به کار گرفته شده است. باید 
دید باشگاه الزوراء چه زمانی می تواند از ورزشگاه 

جذاب خود استفاده کند.

استقلال به دنبال جشن قهرمانی با 
حضور هواداران

مجوز  تا  است  تلاش  در  استقلال  باشگاه 
دریافت  آخر  هفته  بازی  در  تماشاگران  حضور 

کند.
هفته  در  فولاد  مقابل  برد  با  استقلال  تیم 
بیست و هفتم، 3 هفته مانده به پایان رقابت ها 
قهرمانی اش را قطعی کرد. استقلالی ها امیدوار 
نفت  مقابل  پایانی  هفته  دیدار  در  که  بودند 
مسجدسلیمان که اهدای جام صورت می گیرد، 
می توانند به ورزشگاه آزادی بروند و شاهد جشن 

قهرمانی باشند.
اما اعلام شد که بازی های 3 هفته پایانی 
لیگ برتر بدون حضور تماشاگر برگزار می شود 
استقلال  قهرمانی  منزله جشن  به  مساله  این  و 
مسئولان  حال  این  با  است.  خالی  ورزشگاه  در 
استقلال در تلاش هستند تا برای هفته آخر لیگ 
مجوز ورود تماشاگران به آزادی را دریافت کنند. 
مسئولان استقلال دراین خصوص با وزارت کشور 
و فدراسیون فوتبال و نهادهای مربوطه دیگر نامه 
نگاری هایی انجام دادند و امیدوارند تا در هفته 
سی ام با حضور تماشاگران خود مقابل نفت قرار 
بگیرند.باید دید درخواست باشگاه استقلال مورد 
قهرمانی  اینکه جشن  یا  گیرد  می  قرار  موافقت 
آبی ها در لیگ نیز بدون حضور تماشاگر برگزار 

خواهد شد.

سود قابل توجه فدراسیون فوتبال از 
بازی با کانادا

فدراسیون فوتبال کانادا بابت دیدار دوستانه 
فدراسیون  به  را  توجهی  قابل  مبلغ  ایران  با 
فدراسیون  قبل  روز  چند  کند.  می  پرداخت 
در  کرد  اعلام  رسمی  طور  به  کانادا  فوتبال 
فیفادی خردادماه یک بازی تدارکاتی با تیم ملی 
ایران خواهد داشت. این مسابقه که پیشنهادش 
از سوی کانادایی ارائه شد و مورد موافقت دراگان 
اسکوچیچ قرار گرفت، اما سود قابل ملاحظه ای 
اساس  بر  رساند.  خواهد  ایران  فدراسیون  به  را 
توافق صورت گرفته فدراسیون کانادا مبلغی در 
دوستانه  دیدار  بابت  را  دلار  هزار   300 حدود 
کند.  می  پرداخت  ایران  فدراسیون  به  ایران  با 
فدراسیون  رییسه  هیات  گذشته  روز  جلسه  در 
مبلغ  این  دریافت  چگونگی  درباره  اعضا  فوتبال 
بحث و تبادل نظر کردند و اینکه این پول در چه 
حوزه هایی هزینه شود مورد بررسی قرار گرفت.

با توجه به نرخ روز دلار این مبلغ در حدود 
که  روزهایی  در  و  تومان خواهد شد  میلیارد   9
فدراسیون فوتبال با مشکلات مالی دست و پنجه 
از  بخشی  تواند  می  پولی  چنین  کند،  می  نرم 
احتمالا  که  پولی  کند.  را حل  روزمره  مشکلات 
صرف هزینه های تیم ملی در مسیر آماده سازی 

برای جام جهانی خواهد شد.  

رکورد باورنکردنی پرسپولیس بعد از 6 سال 
آمار  این  صدرنشینی؛  هفته  یک  حتی  بدون 
ناامیدکننده تیمی است که رقیب آبی پوش را بر بام 

فوتبال ایران نشاند.
پرسپولیس در 5 سال گذشته بیشترین تعداد 
هفته صدرنشینی را تجربه کرد و پس از لیگ پانزدهم، 
عموما جایگاه نخست را از هفته نخست به دست آورد 
و با حفظ آن تا هفته های پایانی، جام را به دست آورد.

اما آنچه در لیگ بیست و یکم رقم خورد، دقیقا 
سرخ پوشان  بود.  پرسپولیس  قهرمانی  الگوی  عکس 
نخست  جایگاه  به  هرگز  فصل  طول  در  پایتخت 
لغزش  منتظر  دوم  در جایگاه  و 1۷ هفته  نرسیدند 
نتوانستند  لغزش،  لحظه  در  و  نشستند  استقلال 

اختلاف را به حدی برسانند که تا هفته پایانی امیدوار 
به جبران باشند. آخرین باری که پرسپولیس نتوانست 
در طول یک فصل صدرنشین شود، لیگ چهاردهم 
دایی، حمید  علی  تیم تحت هدایت  زمانی که  بود. 
درخشان و برانکو ایوانکوویچ، روزهای ناامیدکننده ای 
را سپری کرد و در آخر با رتبه هشتمی به کار خود 
در لیگ ایران خاتمه داد. آنها تا هفته بیست و ششم 
فصل بعدی هم در حسرت صدر بودند اما با برد چهار 

گله بر آبی ها به صدر جدول رفتند.
تیم  بین دو  تنها در 2 هفته نخست  استقلال 
اما شاگردان گل محمدی برای 4  بالای جدول نبود 
هفته از بین چهار تیم بالای جدول کنار رفتند و در 

نهایت نیز همین نتایج پرفراز و نشیب باعث شد تا 
آنها در کورس قهرمانی از رقیب جا بمانند. در مجموع 
استقلال با 22 هفته صدرنشینی، جام را بالای سر 
می برد و سپاهان با 6 هفته صدرنشینی، در جستجوی 
عنوان نایب قهرمانی خواهد بود. آلومینیوم و گل گهر 
نیز دو شگفتی سازی هستند که این فصل صدر را 
هفته   11 پرسپولیس  گذشته  فصل  کردند.  تجربه 
صدرنشین بود و حالا آبی پوشان دو برابر تیم قهرمان 
نوزدهم  لیگ  در  بوده اند.  نخست  جایگاه  در  یحیی 
قرمزها 15 هفته صدرنشین بودند و به شکلی جالب 
در نیم فصل اول هرگز به صدر نرسیدند اما در آخرین 
بازی تحت هدایت کالدرون، او تیم را در رتبه نخست 

تحویل داد.در آخرین فصل حضور برانکو پرسپولیس 
قرمزها  رکورد  بهترین  اما  بود  هفته صدرنشین   14
که از آمار کنونی استقلال هم بهتر است، مربوط به 
لیگ شانزدهم و هفدهم می شود. جایی که تیم برانکو 
ایوانکوویچ 25 هفته بر بام فوتبال ایران قرار گرفت و 
صدر را به هیچ تیمی نداد. به عبارتی پرسپولیس در 

دوران برانکو ۷6 هفته صدرنشینی را تجربه کرد.
پرافتخار  سال های  این  در  پایتخت  قرمزهای 
102 هفته صدرنشین بودند و حالا استقلال پس از 
22 هفته صدرنشینی، باید 80 بازی دیگر از آغاز لیگ 
تا به رکورد  بیست و دوم این جایگاه را حفظ کند 

پرسپولیس برسد.
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